
卡特彼勒C13发动机优势供应

产品名称 卡特彼勒C13发动机优势供应

公司名称 湖南英珀威机械有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:卡特彼勒
型号:C13
产地:美国

公司地址 长沙市雨花区洞井街道中意一路967号中海珑庭1
#栋14层1401房

联系电话  17680155444

产品详情

公司优势：公司自创立以来,一直坚持以科技创新,精益求精为动力,坚持产品质量的高标准和严要求,按照
品质求生存、服务求发展的企业原则,重合同、守信用、讲诚信,结合先进的工艺技术和测试手段,深得各
界的信赖和支持。公司售后服务网络齐全、服务快捷、反应迅速,是国内柴油发电机组 船舶海洋工程 工
业自动化系统的有实力也具水准的供应商与服务商。日昕人将致力未来,在市场的大熔炉中勇于锤炼自已,
求真务实办实事、精益求精抓质量、坚守诚信求发展,在社会各界客户的大力支持和帮助下,日昕赢得了广
阔的市场发展空间和机遇。日昕动力以质量为保障,以信誉求生存,为客户提供一条龙的“贴心”服务。过
去的业绩属于成长的历史,永恒的魅力在于开拓未来。我们吸取世界经营理念之精华,期望与中外企业、和
各界同仁真诚合作,携手并进,实现互惠双赢,共创美好未来。

Company advantages: since its establishment, the company has been adhering to scientific and technological
innovation, excellence as the driving force, adhere to high standards and strict requirements of product quality,
according to the quality of survival, service and development of the enterprise principles, contract, keep promise,
integrity, combined with advanced technology and testing means, deeply trusted and supported by all walks of life.
The company has a complete after-sales service network, fast service and rapid response. It is the most powerful and
professional supplier and service provider of marine engineering automation system for diesel generator sets in China.
Rixin people will be committed to the future, in the melting pot of the market courage to temper themselves,
pragmatic and pragmatic, strive for quality, adhere to integrity and development, with the strong support and help of
customers from all walks of life, Rixin won a broad market development space and opportunities.Rixin power to
quality as a guarantee, credibility to survive, to provide customers with a one-stop "intimate" service. Past
achievements belong to the history of growth, the eternal charm lies in opening up the future. We draw on the essence
of world-class business philosophy, hope to cooperate sincerely with Chinese and foreign enterprises and colleagues
from all walks of life, hand in hand to achieve mutual benefit and win-win, create a better future.
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